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Framlegg til vedtak: 
"Orienteringane vert tekne til vitande." 
 
Formannskapet - 04/2017 
 
FS - behandling: 
Følgjande saker vart tekne opp: 

Ordførar har hatt møte med Frekhaug Senterforening og eigarar i senteret. 
Ei arbeidsgruppe som består av kommunen, senterforeninga og eigarar skal arbeide med planar for 
uteområdet i Frekhaug Torg. 

Nils Marton Aadland stilte spørsmål om midlar sett av til utbetring av Frekhaug kai. Vert noko av 
desse midlane nytta til utbygging av parkeringsplass. Arealet ved pumpehuset på Frekhaug - kan det 
nyttast til innfartsparkering. 
Administrasjonens svarte at dette arealet er tenkt å nyttast til parkeringsplass både som 
innfartsparkering og parkering til badevika. 

Sigmund Larsen: 

· Verkar aggregate på sjukeheimen? 
Det vart opplyst at i stormen 2. juledag då straumen var vekke på Frekhaug, var det både lys 
og varme på sjukeheimen. 

· Undergang Holmekrysset - status - kor tid kan vi forventa progresjon i saka? 

Administrasjonen svarte at det kjem opp sak til kommunestyret om reguleringsendring. 

· Etter graving på Mjåtveitflaten er det fleire lysstolpar som ikkje er sett opp att. 
Administrasjonen vil sjå på det. 

· Spørsmål i spørjetimen - Mjåtveit næringspark. Kommunestyret sette føringar på at det ikkje 
skulle setjast opp plasthallar, likevel er det sett opp plasthall. 



 

 

Ordførar svara at plasthallen er omsøkt og godkjent oppsett i ein tidsperiode. 

Anne Grete Eide: 

· Stilte spørsmål om rutinar for utskrivingsklare pasientar som kjem frå sykehus. 
Rådmannen orienterte. 

Silje Sæterstøl: 

· Kommunestyremøtet 14. desember - varigheit på dette møtet. Er det mogeleg å tidsavgrensa 
eit møte? 
Følgjande innspel vart lagt fram: 
- Ein kan innføra generell taletid på maks 3 min per innlegg 
- Starte budsjettmøte kl 15.00 
- Ha stort sett berre budsjettsaker på dette møtet 
- Ikkje ha spørjetime på dette møtet 
- Innspel og endringar frå partia bør vere klare til behandling i formannskapet, slik at desse 
endringane/tillegga vert lagt ut på høyring saman med administrasjonen sitt  
  framlegg til budsjett  
- Viktig å ha gruppemøte  
- Kan ha 2 møte i desember, 1 budsjettmøte og 1 møte for andre saker 
 

Ordførar opplyste om at på neste møte i kommunestyret 8. mars vil møtet bli streama. Skal gå ut 
med informasjon til publikum. 
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